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Justerandes signatur 

  

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-09-01  
 

 
Sammanträde Kommunala rådet för äldre  
Plats och tid Sammanträdesrum Bäve och distans via Teams, kl. 09:00-12:06, med 

ajournering kl. 09:52-10:13 

 
  
Ledamöter Stefan Skoglund (S), Ordförande 

Mikael Staxäng (M) 

Camilla Johansson (C) 

Annelie Högberg (S) 

Ann-Charlott Gustafsson (UP) 

Caroline Henriksson (UP), deltar på distans, §§25–28 

Håkan Magnusson, Pensionärernas riksorganisation Skogslyckan 

Jan Lund, Pensionärernas riksorganisation Skredsvik 

Irene Börjesson, Pensionärernas riksorganisation Forshälla 

Ove Claesson, Sveriges Pensionärsförbund Viken 

Urban Wallin, Södertullskyrkans riksförbundet Pensionärs Gemenskap 

Willy Magnusson, Sveriges Pensionärsförbund Hafsten 
Övriga Carina Wiberg Borgh, avdelningschef kultur och fritid § 27 

Roger Granat, socialchef socialtjänsten § 28 

Kajsa Jansson, administratör kommunledningskontoret 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-09-01 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 25  

Upprop samt val av justerare 

Sammanfattning 

Ordförande hälsar välkommen, upprop förrättas och justerare utses.  

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

 

att utse Ove Claesson till justerare.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-09-01 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 26  

Föregående mötesprotokoll 

Sammanfattning 

Föregående mötesprotokoll godkänns och läggs till handlingarna.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-09-01 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 27  

Information kring utredningen av föreningsstöd 

Sammanfattning 

Carina Wiberg Borgh, avdelningschef på kultur och fritid, informerar om arbetet för att 

ta fram nya bestämmelser för föreningsbidrag.  

 

I december 2016 fick kultur och fritid i uppdrag att se över det samlade stödet till 

föreningslivet. 2020 fick kultur och fritid i uppdrag från kommunfullmäktige att 

utvärdera föreningsstödet och ta fram nya bestämmelser för samtliga föreningsbidrag.  

 

Det önskade resultatet är att bestämmelserna ska tydliggöra syfte och ändamål med det 

kontanta bidraget till allmännyttiga ideella föreningar, tydliggöra villkoren för att få 

bidrag i respektive bidragskategori och koppla ihop nämndens övergripande syfte med  

utformning av stödet till föreningslivet. Kultur och fritidsnämnden kommer ta beslut om 

bestämmelserna i oktober 2022.  

 

Annelie Högberg (S), ordförande i kultur och fritidsnämnden, informerar att arbetet 

tagit tid då det är välarbetat och för att nämnden ska vara enig när beslut tas i oktober. 

Synpunkter på bestämmelserna kan skickas in till kultur och fritid.  

 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

 

att notera informationen.  

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-09-01 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 28  

Information från socialtjänsten 

Sammanfattning 

Roger Granat, socialchef, informerar och svarar på frågor från ärendebalanslistan.  

 

Den 5 september kommer kommunala hemsjukvården börja ge vaccindos fem mot 

covid-19. För tillfället är enstaka brukare och personal smittade inom socialtjänsten.  

 

Socialtjänsten kommer, i september, genomföra medborgardialog om placering av 

framtida äldreboende i Ljungskile. Boendet planeras öppna år 2030.  

 

Det råder personalbrist inom socialtjänsten och det förs en diskussion med rådet 

angående ett arvoderat uppdrag för social samvaro samt promenad. Detta kommer vara 

som ett komplement till hemtjänstpersonalen. Anhöriga, till exempel barnbarn, kommer 

inte kunna ha arvoderat uppdrag och uppdraget kommer beviljas av 

biståndshandläggare. Rådet framför att det kan vara ett alternativ förutsatt att det finns 

bra styrning.  

 

Under sammanträdet överlämnar Jan Lund från PRO Skredsvik en skrivelse om 

inspektionen för vård och omsorg, IVO, och brister i vård på särskilt boende till 

socialchef Roger Granat. Inspektionen för vård och omsorg kommer att besöka 

kommunerna som granskats och få en individuell bedömning. Roger Granat 

återkommer med information när detta är genomfört. 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

 

att notera informationen. 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-09-01 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 29 Dnr KS 2022/00027 

Ärendebalanslista för kommunala rådet för äldre 2022 

Sammanfattning 

1. Motion om enkelt avhjälpta hinder. (Frågan står kvar till dess att 

samhällsbyggnad hanterat ärendet). 

Svar 2022-09-01: Samhällsbyggnadsnämnden har haft uppe motionen men 

beslut är inte fattat. Motionen kommer tas upp under hösten i 

samhällsbyggnadsnämnden.  

 

2. Resultatet av brukarundersökningarna. Vidtar Uddevalla kommun några åtgärder 

om resultatet för något/några nyckeltal avviker för mycket från Västra 

Götalandsregionen/Sverige eller inom själva kommunen? 

Svar 2022-09-01: Resultatet från brukarundersökningen kom vecka 25 och 

ordinarie personal, som arbetar med detta, är precis tillbaka efter semestern. 

Rådet kommer få information om resultatet under hösten. Om något avviker i 

resultatet tittar man på enhets- och arbetsplatsnivå och där förs särskilda planer. 

Frågan står kvar. 

 

3. Sänk hastigheten till max. 30 km på Packhusgatan från Biostaden till 

Tjärhovsgatan så äldre med t.ex. rullatorer kan gå över gatan på ett säkert sätt. 

(Frågan står kvar på ärendebalanslistan och utifrån trafikmätningen kommer 

dialogen fortsätta.) 

 

4. Önskemål om information angående hur budgeten fördelats mellan nämnderna 

de senaste åren.  

Svar 2022-09-01: Bilden nedan visar faktiska kostnader för äldreomsorgen i 

Uddevalla kommun i jämförelse med riket samt SCB, statistiska centralbyråns, 

prisomräknare.  

Kostnaden per invånare har ökat mer än vad pengarna har ökat i värde.  

 

 
 

 



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-09-01 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

Forts. § 29 
 

5. Vilka fastställda regler gäller vid misstanke om oegentligheter vid misstanke om 

t.ex. stölder på äldreboenden? 

Svar 2022-09-01: Vid misstanke ska man prata med kontaktpersonen eller 

enhetschefen. Oftast är det anhöriga som polisanmäler och Uddevalla kommun 

gör en Lex Sarah anmälan. Det är antingen arbetaren eller enhetschefen som 

initierar Lex Sarah anmälan. Finns rutin för hur personalen får hantera brukarens 

kontanta medel och överenskommelse.  

 

6. Önskemål om att utöka antalet parkeringsplatser vid Skogslyckans och Dagsons 

vårdcentraler. 

Svar 2022-09-01: Se skriftligt svar från samhällsbyggnad.  

Diskussion i rådet om ansvaret för parkeringarna och rådet landar i att en 

skrivelse kan ställas till Västra Götalandsregionen och Närhälsan angående 

önskemål om fler parkeringar. Vid Skogslyckans vårdcentral, vid 

Sunnanvindsvägen, har Uddevalla kommun ansvar för några av parkeringarna. 

Rådet framför ett önskemål om förlängning av parkeringstid på de 

parkeringsplatser. Önskemålet skickas med Mikael Staxäng (M), ordförande i 

samhällsbyggnadsnämnden.  

 

7. Önskemål att slopa semesterstängningen av Café Rosen och Ryttaren på 

sommaren.  

Svar 2022-09-01: Café Rosen och Ryttaren är daglig verksamhet och de som 

arbetar där också har semester under sommaren vilket innebär att det i dagsläget 

är stängt under sommaren.  

Kostnaden för att ha öppet en daglig verksamhet på helgen, till exempel 

Ryttaren, är cirka 10 000 kr per helg i personalkostnader. Kostnaden för ett helt 

år blir cirka 500 000 kr.  

 

Beslutsunderlag 

Kommunledningskontorets tjänsteskrivelse 2022-08-12 

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar 

att efter revidering lägga ärendebalanslistan till handlingarna.  



 

 

 

 
Protokoll 
Kommunala rådet för äldre 

 

2022-09-01 

 

 
 

 

Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 
 

§ 30  

Nämndernas representant informerar 

Sammanfattning 

Socialnämnden  

Ordförande Stefan Skoglund (S) informerar att det är en ingivning, den 7 september, på 

skogslyckans aktivitetscenter. Invigningen är för äldre som bor på Skogslyckans vård- 

och omsorgsboende samt trygghetsboende, anhöriga, aktivitetssamordnare, 

omsorgspersonal och chefer från hemtjänst, trygghetsboende och vård och 

omsorgsboende.  

 

Kultur och fritidsnämnden 

Annelie Högberg (S), ordförande i kultur och fritidsnämnden, informerar kort om att det 

byggts en ramp för rullstolsburna in till Bohusläns museum. Det pågår även en 

diskussion mellan sim föreningar och allmänheten angående nyttjandet av simbanor i 

badhuset. Diskussionen kommer byggas bort i och med ny simhall.  

 

Samhällsbyggnadsnämnden  

Mikael Staxäng (M) ordförande i samhällsbyggnadsnämnden informerar att 

centralköket kommer byta placering från Äsperöd till dyrstensområdet. Detta eftersom 

nuvarande placering på Äsperöd inte är tillräckligt central.   

Planering för en evakueringsväg för väg 44 (vägen till Torp Köpcentrum) pågår.  

 

Barn och utbildningsnämnden 

Camilla Johansson (C), förste vice ordförande i barn och utbildningsnämnden, 

informerar att ett lärlingscentrum är invigt i Margretegärdeskolans lokaler. Det är för att 

utöka antalet lärlingsplatser.  

Beslut 

Kommunala rådet för äldre beslutar  

 

att notera informationen. 
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